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Zápis 
jednání Rady Českého radioklubu 

konaného dne 21. srpna 2014 v Holicích 

Přítomni: ing. Jiří Šanda, OK1RI, ing. Miroslav Hakr, OK1VUM, Jan Litomiský, 
OK1XU, ing. Vít Kotrba, OK5MM, Petr Kašpárek, OK2ULQ, Karel Matoušek, 
OK1CF, Petr Chvátal, OK1FFU, Mgr. Vojtěch Horák, OK1ZHV, Jan Paleček, 
OK1NP, ing. Martin Kumpošt, OK1MCW, Dr. Ing. Jaroslav Bažant, OK1WF, Ing. 

Oldřich Trégl, OK1VUL. 
Omluveni: Stanislav Hladký, OK1AGE, ing. Miloš Prostecký, OK1MP, Michal Oplt, OK1LOL, 
František Lupač, OK2LF. 
Host: Ing. Milan Prouza, OK1FYA. 
Přizvaný kandidát kooptace do Rady ČRK: Ing. Miroslav Vohlídal, OK1DVM. 
Zapisovatel: OK1MCW, 
Ověřovatel zápisu: OK1CF. 

Program: 
1. Kontrola zápisu, schválení účasti hostů  
2. Ukončení činnosti OK1AGE v radě a projednání kooptace OK1DVM za člena rady a 

pověření jej úkoly  
3. Zpráva o situaci ve Žďáru nad Sázavou  
4. Zpráva o stavu dalších nemovitostí  
5. Zpráva o získání investiční dotace 300 tis. od MŠT, informace o proběhlých jednáních 

a vyhodnocení došlých nabídek na výstavbu tří majáků 
6. Informace o vyhodnocení OK/OM DX Contestů  
7. Jednání a situaci na poli práce s mládeží a i neuspokojivý stav koordinace s IARU a 

její lepší propagace 
8. Jednání o finanční situaci  
9. Zpráva o přípravě setkání v Holicích  
10. Zprávy vedoucích pracovních skupin  
11. Různé  

Jednání: 

Ad 1. Kontrola úkolů z minulého období 
- návštěva Jablonec, úkol trvá, 
- jednání s paní Kolskou, trvá a další projednání (bod), 
- Svitavy, závěry elektronického hlasování, úkol splněn,  
- vyhodnocení OK/OM DX SSB Contestu, splněno (viz další bod), 
- příprava setkání v Holicích, splněno (viz další bod), 
- úkol kontroly duplicitních faktur (OK1VUL), nesplněno, úkol trvá. 

Schválení přítomnosti Ing. Prouzy - vysloven souhlas účastníků jednomyslným hlasováním. 

Ad 2.  Ukončení činnosti OK1AGE v radě  
OK1AGE oznámil s účinností k tomuto jednání rady vzdání se členství v Radě ČRK. Přítomní 
členové rady vyslovili OK1AGE poděkování za dlouholetou práci v radě a v Revizní komisi 
ČRK, a za ještě delší práci pro radioamatérskou komunitu ČR, zejména v oblasti VKV. 
OK1RI navrhl na místo OK1AGE kooptovat za člena Rady ČRK ing. Miroslava Vohlídala,  
OK1DVM. Návrh byl jednomyslně schválen. 
OK1RI navrhl pověřit OK1DVM funkcí hospodáře ČRK. Návrh byl jednomyslně schválen. 
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Úkoly: 
OK1DVM se ve spolupráci s OK1VUL seznámí s hospodářskou agendou ČRK.  
OK1RI a OK1VUL v součinnosti s OK1DVM a dle potřeby s dalšími držiteli podpisových práv 
zajistí podpisová práva pro OK1DVM v peněžních ústavech, které ČRK používá, a přístup 
k internetovému bankovnictví. 

Ad 3. zpráva o stavu ve Žďáru nad Sázavou  
Většina nových nájemních smluv uzavřena, v jednání jsou 4 smlouvy o nájmu nebytových 
prostor a 1 smlouva o nájmu bytu – kvůli dovoleným nedošlo k pokroku v jednání.  
Úkol: Nemovitost navštíví k dokončení jednání OK1RI a OK1XU v termínu, který sjedná 
správce, společnost BathLine s.r.o., se všemi zájemci o nájem.  

Ad 4. Zpráva o stavu dalších nemovitostí 
Jablonec  
Realitní kancelář M&M, která byla pověřena hledáním nových nájemců, získala 3 zájemce 
o nájem, vesměs bude třeba provést dílčí úpravy prostor. Byla provedena revize 
hromosvodu, její závěry jsou nejasné. Jedna nájemnice neplatí od září 2013, bylo s ní 
sepsáno uznání pohledávky se závazkem uhradit ji do konce srpna 2014, nově požaduje 
prodloužení lhůty do konce září 2014 – rada souhlasí.  
Úkol: 
OK1LOL a OK1VUL provedou dlouho plánovanou návštěvu objektu ke splnění dříve zadaných 
úkolů, k ověření nároků na úpravy prostor pro nové nájemce a k ověření závěrů revize 
hromosvodů.  
Holice 
Platby probíhají bez problému. 
Svitavy 
Nesouhlasí čísla faktur. Do Svitav poslána nová faktura. 
Další nemovitosti – nájemní smlouvy jsou oboustranně plněny bez závad. OK1VUL ověří, 
zda fakturace nájemného za Svitavy probíhá dle posledního rozhodnutí rady. 

Ad 5. Investiční Dotace MŠMT 
ČRK získal 300 tisíc Kč dotaci na mikrovlnné majáky pro pásma 23 – 3 cm. Bylo provedeno 
výběrové řízení a osloveny 4 firmy, které také zaslaly nabídky: fa BTV, fa ATM, fa ALCOMA 
a fa RACOM. Hlasování o nabídkách: jednomyslně vybrána nabídka BTV jako nejlevnější a 
technicky nejlepší. Cena bude 3 x 98 000 Kč + DPH 21 %. ČRK dofinancuje akci cca 50.000 
Kč.  
Úkol pro OK1VUL: připravit dokumentaci žádostí o dotace. 
Plánované umístění: západní Čechy, jižní Čechy a severní Morava.   
Nový úkol: navrhnout nový projekt pro dotace na 2015. 
Návrhy: do budoucna investovat do pevných hodnot, jako majáky apod.: 
- další mikrovlnné majáky, 
- GPS normály, 
- zlepšení vybavenosti QSL služby, 
- program pro vyhodnocování závodů, 
- portál pro příjem LOGů, 
- vybavení vysílací místnosti ČRK. 

Ad 6. Informace o vyhodnocení OK/OM DX Contestu (OK1FFU) 
OK-OM DX SSB Contest vyhodnocen, zúčastnilo se cca 300 stanic. 
Diplomy za rok 2012 vytištěny, bude třeba 96 ks vytisknout pro zahraniční stanice a rozeslat. 
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Petr, OK1FFU, zajistí během 14 dní. 
Plakety za 2012, 2013 OK/OM DX Contest, OK DX RTTY Contest, OK-OM DX SSB Contest. 
Cena 17 tisíc Kč za 86 plaket. Cca 8 tisíc zaplatili sponzoři. Návrh na příští rok: oslovit širší 
okruh sponzorů a jejich seznam aktualizovat. Seznam plaket a diplomů bude na stánku, 
budou se vydávat příchozím. Od roku 2013 jsou diplomy ze závodů pořádaných ČRK 
vydávány v elektronické podobě s výjimkou OK DX RTTY Contestu. 
ČRK se podařilo pro další období (jmenovitě OK1FFU) zajistit nového dodavatele plaket 
za podstatně nižší ceny a nesrovnatelně lepší kvalitu, než nabízel stávající dodavatel plaket. 
ČRK doufá, že nižší cena plaket osloví více sponzorů pro jednotlivé závody. 
Rada bere na vědomí zprávu o vyhodnocení závodů v letech 2012 - 2014. 
Úkol: rozeslat zbývající diplomy a plakety: OK1FFU + OK1VUL. 
Návrh, aby chybějící náklady za plakety a diplomy uhradil ČRK: přijato. 

Ad 7. Práce s mládeží (OK1ZHV) 
Účast na mezinárodní soutěži ve Finsku YOTA 2014, koordinováno OK1ZHV a OK2AIA. Chybí 
zpráva. Proběhl dětský tábor. Aktualizována databáze kroužků, zpracoval Petr, OK1DPX. 
Bude se informovat na schůzce v Holicích. Budou určitě požadavky na investice typu TRX, 
PA, PC, projektor, atd… 
Informace o organizaci další školy radioamatérů pro získání koncesí v říjnu 2014 v Hradci 
Králové. Vyhodnocení MČR probíhá. 
Další MČR mládeže v radiotechnice plánováno do Opavy, dále Vyškova a dále pokud možno 
v Praze (alternativně Hradec Králové).  

Ad 8. Finanční situace 
V letošním roce byl plánován příjem cca 900 tis. Kč dotace od MŠMT, avšak zatím žádné 
prostředky nebyly schváleny, předpoklad dotace prostřednictvím Sdružení sportovních svazů 
ale trvá. SSS svolalo radu sdružení na 10. 9., kde se o této problematice bude jednat. Přijde-
li první splátka od ČSTV na SSS, jsou peníze pro ČRK na tento rok v dohlednu. 
Projednáno zvýšení členských příspěvků ČRK. Návrh úpravy na základní příspěvek 980 Kč a 
snížený příspěvek 680 Kč pro členy bez příjmů z výdělků a podnikání byl hlasováním přijat 
(ostatní typy příspěvků zůstávají nezměněny). Cena za QSL službu pro nečleny stanovena 
na 1.100 Kč ročně a 480 Kč ročně za pouze příchozí službu, ceny zahrnují DPH. 

Ad 9.  Zpráva o stavu příprav setkání Holice 2014 
Seznam požadavků přednesených OK1RI byl vedením setkání v Holicích schválen. 

Ad 10. Zprávy vedoucích pracovních skupin 
VKV (OK2ULQ): Vyhodnocení PD probíhá. Rozprava o vyhodnocování VKV v závodů 
v budoucnosti. 
Mládež (OK1ZHV): již řečeno – viz nahoře. 
KV (OK1CF): poděkování Vítkovi, OK5MM, za přípravu prezentace OL4HQ, Vítek má poslat 
popis nových podmínek pro KV závody. OL4HQ problém je zpracovávání LOGů. 22. 8. bude 
prezentace OL4HQ během setkání v Holicích. 
Plánované akce a aktivity pořádané Českým radioklubem  
letos:  
- 90 let od prvních spojení Pravoslava Motyčky, OK1AB,  
na příští rok: 
- MS v hokeji Praha,  
- Jan Hus - 600 let.  
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Návrh rozšířit motivaci k provozu na pásmech a k práci s OK stanicemi obohacením 
některých aktivit ČRK na pásmech o navazování QSO se stanicemi dle poštovních 
směrovacích čísel - PSČ. Vítek, OK5MM, pošle členům rady návrhy k diskuzi.  

Návrh na propagaci účasti v EU KV Field Day v OK pro rok 2015. 

Rada pověřila ing. Milana Prouzu, OK1FYA, koordinací aktivit ČRK ve vztahu k problematice 
EMC. Konstatováno, že koordinace s ÚNMZ dosud nebyla soustavná, přesto ČRK 
ve spolupráci s pracovní skupinou EMC IARU R1 vícekrát připomínkoval návrhy evropských 
norem EMC a přispěl k jejich nepřijetí, což bylo oceněno i IARU R1. 
Je účelné, aby byl zástupce ČRK členem pracovní skupiny „TNK 47  ELEKTROMAGNETICKÁ 
KOMPATIBILITA“ Úřadu pro technickou normalizaci, metrologii a státní zkušebnictví, což 
umožní seznámit se s návrhy norem před jejich schválením. 
Úkol: 
OK1FYA zpracuje koncept dopisu, jímž ČRK navrhne OK1FYA za člena této pracovní skupiny. 
OK1RI a OK1VUL zajistí po konzultaci v radě doručení dopisu úřadu. 

Ad 11. Různé: 
Problém s vystavováním faktur paní Kolskou (vzniká prodleva, negativní vztahy, apod.). 
Úkol: faktury vystaví  OK1VUL, kontrola OK1DVM, tímto zajistit vystavování faktur z jednoho 
místa v jednom systému evidence. Termín: do 1. 9. 2014. 
OK1CF návrh namísto ocenění diplomem navštívit pamětníka HAM hnutí a sepsat článek 
o jeho začátcích a zkušenostech. První tip OK2ABU, zajistí OK1MCW (+ nějaké fotky). 
Program Dobré ráno v ČT1 příští týden (27. 8. 2014). Návrh, aby se zúčastnil Vítek, OK5MM, 
a Šárka, OK2SVA  (viz poslední RŽ.) 
Úkol: OK1VUL: návrh článku do Ročenky SSS. 
OK1CF návrh úkolu revize zápůjček. Dle OK1VUL částečná reakce lidí, OK1VUL úkol vyřešit 
do konce roku.  

V Holicích 21. 8. 2014 

Zapsal: OK1MCW 
Ověřil: OK1CF 
 
 
 
 
 

http://www.google.cz/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=9&cad=rja&uact=8&ved=0CDwQFjAI&url=http%3A%2F%2Fcs.wikipedia.org%2Fwiki%2F%25C3%259A%25C5%2599ad_pro_technickou_normalizaci%2C_metrologii_a_st%25C3%25A1tn%25C3%25AD_zku%25C5%25A1ebnictv%25C3%25AD&ei=yZT9U4-1BIWyOemRgOgK&usg=AFQjCNHD3Yd5vpjs7YcjHB7Eg3NHOOKisQ&bvm=bv.74035653,d.ZWU

